



April 30, 2022

It is with great sadness that we announce the passing of our friend and fellow, James "Skip" Arthur Talbot. Skip has served as the President of the Board of Directors for the New Brunswick Black History Society from 2018.

Skip and I met 40 years ago. Since then, he has always been a trusted friend and confidant. He was always available to help and never turned me away, despite all my questions. He always wanted to get things done and pushed me both professionally and personally. There are not a lot of people you can consider reliable; Skip was definitely that to me. He was a true, loyal friend.

Skip was an athlete, a husband, a father, a grandfather, and a great-grandfather. His mission to preserve the history and contributions of Black Canadians is a legacy he left for the community. Through his guidance, and leadership, NBBHS was able to thrive and become what it is today. Skip was a humanitarian who fought for equal rights for all. His Human Rights work will always remain an important pillar of our organisation.

Skip's passion for history and love for his community will never be forgotten by all who knew him. It was an honour to have him as the President of our Board and his wisdom will be greatly missed.

Ralph Thomas



April 30, 2022

C'est avec une grande tristesse que nous annonçons le décès de notre ami et confrère, James « Skip » Arthur Talbot. Skip a occupé le poste de président du conseil d'administration de la Société d'histoire des noirs du Nouveau-Brunswick depuis 2018.

Skip et moi sommes rencontrés il y a 40 ans et depuis il a été un bon ami à qui je pouvais me confier. Il était toujours disponible pour m'aider et il ne m'a ja mais repoussé, malgré toutes mes questions. Il a toujours voulu faire avancer les choses et il m'a encouragé dans ma vie professionnelle et personnelle. Skip était toujours fiable et un véritable ami loyal.

Skip était un athlète, un mari, un père, un grand-père, et arrière grand père. Sa mission de pré server l'histoire et les contributions des Canadiens noirs est un cadeau qu'il a donné à sa communauté. Grâce à ses conseils et à son leadership, la SHNNB a pu prospérer et devenir ce qu'elle est aujourd'hui. Skip était un humanitaire qui s'est battu pour l'égalité des droits pour tous. Son travail en faveur des droits de l'homme restera toujours un pilier important de notre organisation.

La passion de Skip pour l'histoire et son amour pour sa communauté ne seront jamais oubliés par tous ceux qui l'ont connu. Ce fut un honneur de l'avoir com me président de notre conseil d'administration et sa sagesse nous manquera beaucoup.

Ralph Thomas